
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 3. januar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 342
Mærsk fastholder, at man vil anvende værfter på Alang, uanset om de bliver
godkendt eller ej. Er ministeren enig i, at rederierne naturligvis skal respektere
og handle efter de krav, der fastsættes i skibsophugningsforordningen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Olsen Dyhr (SF), Christian Rabjerg
Madsen (S), Ida Auken (RV), Maria Reumert Gjerding (EL) og Christian Poll
(ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på sfpiod@ft.dk, Christian.Ra-
bjerg.Madsen@ft.dk, Ida.Auken@ft.dk, Maria.Gjerding@ft.dk, Christi-
an.Poll@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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